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Prva javna rasprava o Nacrtu urbanistiÄ•kog
 plana Banje Luke biÄ‡e odrÅ¾ana u mjesnoj 
 zajednici Kola u DruÅ¡tvenom domu 9. juna
 u 17 Ä•asova. Na raspravi graÄ‘ani Ä‡e bit
 upoznati s nacrtom, moÄ‡i Ä‡e postavljati 
 pitanja i dati prijedloge. StruÄ•nom 
 prezentacijom objasniÄ‡emo grÄ‘anima
 suÅ¡tinu Nacrta urbanistiÄ•kog plana.

U mjesnim zajednicama biÄ‡e postavljene sveske u koje Ä‡e svaki graÄ‘anin moÄ‡i da upiÅ¡e svoju primjedbu ili
prijedlog. Oni Ä‡e imati na uvidu i grafiÄ•ki prikaz nacrta. Taj nacrt plana ima oko 400 stranica teksta i obuhvata razne
teme o razvoju grada, od izgradnje, privrede, infrastrukture, stanovanja, Å¾ivotne sredine, ureÄ‘enja zelenih povrÅ¡ina i
drugo - kazala je "Fokusu" arhitektkinja SneÅ¾ana MrÄ‘a-BadÅ¾a, menadÅ¾er projekta UrbanistiÄ•kog plana.
 
 GraÄ‘ani Ä‡e moÄ‡i u sljedeÄ‡ih mjesec dana i u prostojima Administrativne sluÅ¾be Grada i sali UrbanistiÄ•kog
zavoda Republike Srpske dostaviti svoje prijedloge.
 
 - DuÅ¾ni smo da razmotrimo svaki prijedlog ponaosob, a neke primjedbe Ä‡emo usvojiti, a neke neosonvane odbaciti.
Za one koje odbacimo moramo napisati objaÅ¡njenje. Poslije detaljne i zahtjevne analize programskih elemenata
daÄ‡emo prijedlog plana SkupÅ¡tini grada - dodala je SneÅ¾ana MrÄ‘a-BadÅ¾a.
 
 InaÄ•e, rijeÄ• je o planu razvoja grada do 2020. godine, a poÅ¡to je to veliki projekat osnovan je i Savjet plana, koji Ä•ini
20 struÄ•njaka iz raznih oblasti.
 
 U MZ Kola biÄ‡e odrÅ¾ana prva prezentacija, a javna rasprava biÄ‡e otvorena za stanovnike Donjih Kola, Kola,
Srpskih Toplica i Karanovca.
 
 - NastojaÄ‡emo da animiramo stanovniÅ¡tvo da doÄ‘e u Å¡to veÄ‡em broju. Ipak, na ovom predavanju biÄ‡e
predstavnici pet mjesnih zajednica. Dobili smo veliku kartu nacrta plana i svi koji doÄ‘u u prostorije MZ Kola moÄ‡i Ä‡e
da ga pogledaju - rekao je predsjednik Savjeta MZ Kola, Ljubomir SladojeviÄ‡.
 
 Javne rasprave biÄ‡e organizovane do 19. juna u prostorijama mjesnih zajendica ObiliÄ‡evo jedan, LauÅ¡ jedan i dva,
Borik dva, Bulevar, u ZaluÅ¾anima u DruÅ¡tvenom domu, u OÅ  "Borisav StankoviÄ‡" i u MZ Nova varoÅ¡.
 
 U Banjoj Luci se joÅ¡ uvijek primjenjuje UrbanistiÄ•ki plan iz 1975. godine, dok se izmjene prihvaÄ‡ene 1993. godine
koriste kao planerske smjernice. Grad je 2003. godine aktuelizovao aktivnosti na izradi novog urbanistiÄ•kog plana.
Izrada UrbanistiÄ•kog plana Banje Luke 2008-2020. jeste jedan od znaÄ•ajnijih projekata Grada.
 
 Izvor vijsti: Fokus
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